



Garis Panduan Pihak Ketiga Abbott

Abbott komited untuk menjalankan perniagaannya dengan cara yang sah dan beretika, dan Abbott mengkehendaki Pihak Ketiga (contohnya, pengedar, peniaga, pemborong, penjual semula dan rakan pemasaran yang mQg6(a.)-5.7 -6.7(ar1.0.6())]TJ 0.002 Tw OTJ 0.0s.8(i)-4.5(k)-0.9(tn)0.-

- memperoleh atau mengekalkan perniagaan; atau (6) mengarahkan perniagaan kepada mana-mana orang atau menariknya daripada mana-mana orang. Ini tidak terhad kepada bayaran wang, dan termasuk menawarkan atau menyediakan perkara-perkara seperti hadiah, perjalanan, makanan, penginapan, geran, bayaran penceramah, derma dan penajaan.
- b. **Penajaan Perubatan.** Sekiranya dibenarkan oleh undang-undang dan kod industri yang berkenaan, Pihak Ketiga boleh memberi sokongan kepada HCP untuk menghadiri persidangan pendidikan, saintifik dan dasar awam pihak ketiga dan mesyuarat yang serupa. Penerima sokongan tersebut mesti mempunyai kelayakan yang sesuai, serta keperluan latihan atau pendidikan yang sah. Sokongan kewangan harus terhad kepada yuran pendaftaran persidangan dan perjalanan, makanan dan penginapan yang munasabah yang berkaitan dengan kehadiran di persidangan. Aktiviti bersiar-siar, hiburan, masa lapang atau sosial secara sendiri tidak boleh dibayar atau disediakan.
- c. **Sokongan Mesyuarat Pihak Ketiga.** Sekiranya dibenarkan oleh undang-undang dan kod industri yang berkenaan, Pihak Ketiga boleh menyediakan pembiayaan untuk menyokong persidangan bebas, pihak ketiga, pendidikan, saintifik dan dasar awam serta mesyuarat yang serupa. Jenis sokongan ini hanya boleh diberikan kepada organisasi yang mempunyai fungsi pendidikan yang tulen, dan bukan bagi orang perseorangan. Sokongan kewangan akan terhad kepada kos yang berpatutan yang berkaitan dengan persidangan pihak ketiga, termasuk kos keseluruhan program, kos gerai, kos dan perbelanjaan fakulti, dan makanan serta jamuan yang sederhana.
- d. **Tiada Hadiah; Peringatan Jenama, Barangan Utiliti Perubatan dan Ihsan Kebudayaan.** Sekiranya dibenarkan oleh undang-undang dan kod industri yang berkenaan,

